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Møde dato 

4. december 2024 

Mødested 

Personalerummet 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00 - 20.00  

Møde nummer 

3 

Mødeleder  

3UR 

Afbud til ulras@kolding.dk 

 

Deltagere: 

Skolebestyrelsen 

Da det er sidste møde inden nytår, deltager hele 

ledelsen 

 

 

Fraværende 

Qamar 

 

Bemærkninger 

Mødet er udvidet med 30 min, så der er tid til fælles 

spisning. 
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Dagsorden 

1. Fra elevrådet 

• Ringetiderne fylder for eleverne, da de bedre kunne lide da de to største pauser, var på 

hver 30 minutter. Især ID eleverne har svært ved at nå tilbage til skolen fra 

morgentræning. Dette tages op i MED udvalget ved først kommende møde.  

• Fraværsregistreringen kan frustrere ID eleverne som ikke altid når tilbage til 

undervisningens start fra deres morgentræning, og derved registreres med ulovligt fravær. 

Dette er der taget højde for ved udskolingens afdelingsmøde, så denne registrering først 

foregår 15 minutter inde i undervisningen.   

• Udvidelse af Blå-gang til mere fællesareal for 7. klasserne er et stort ønske. Dette er 

ledelsen i gang med at undersøge mulighederne omkring.  

• Elevrådet medbringer også et ønske om nye skolemøbler, da de eksisterende er udslidte. 

Denne proces er startet op, og ledelsen har allerede bestilt de første to klassesæt og 

ligeledes arbejder på akustikken i lokalerne på den lange gang.  

• Ønske om flere stikkontakter på den lange gang, da eleverne ofte sidder her og laver 

gruppearbejde. Dette vil ledelsen undersøge nærmere.  
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Side 2 

2. Opstart på udarbejdelse af principper for lejrskoler og skolerejser.  

Bilag udleveret til inspiration drøftes og der er enighed om, at formen for princippet er brugbart og 

input fra drøftelserne skrives til. Udkast til princip på næste møde. 

 

 

3. Klasser i udfordringer – hvordan arbejder skolen, når fællesskabet i klassen er udfordret. 

• Generelt arbejdes der helst forebyggende med fællesskabsfremmende forløb. Såfremt 

dette ikke er tilstrækkeligt, iværksættes mere indgribende tiltag med intense trivselsforløb 

i klassen, gruppeforløb, individuelle forløb mm. Ligeledes inviteres enten enkelte forældre 

ind eller der afholdes forløb hvor klassens forældre involveres og deltager i adskillige 

møder.   

• Skolens AKT ressourcer er belastede, da mængden af sociale problemstillinger ex. 

grundet elevernes brug af sociale medier i fritiden, fylder i skolens hverdag. Dette tager tid 

væk fra de forebyggende tiltag, som skolens ellers ønsker at bruge største delen af AKT 

ressourcen på.   

4. Forældrehenvendelse vedr. spisepauser. 

• Ledelsens holdning er at eleverne skal have den fornødne tid til at spise, hvorfor det kan 

være nødvendigt at læreren slutter undervisningen lidt før, for at give eleverne mere tid til 

at spise end den afsatte i skemaet.  

• Drøftelse omkring hvorvidt der på sigt skal oprettes et princip omkring spisepauser, hvor 

der tages stilling til hvorvidt der skal vises skærm i denne tid, samtales om maden eller 

læses højt. Pt. ønsker bestyrelsen ikke at lave et princip. 

5. Sikker skolevej – cyklister på parkeringspladsen bag skolen. 

• Opmærksomhed herpå, og der arbejdes på løsninger. 

6. Status på skolens økonomi 

• Økonomien ser god ud, hvorfor det er muligt for skolen lige nu at investere i nye 

skolemøbler, opdateringer af fællesarealer, legeplads mm. 

• Der slås en AKT stilling yderligere op og overvejes hvorvidt der skal tilføjes endnu en 

lærerstilling, for evt. at skabe mulighed for mere Co-teaching eller tilsvarende.   

7.    Brev fra UVM 

8.    Evt, herunder: Ansættelse af lærer, udvalgsformanden vil gerne komme til et bestyrelsesmøde, 

nyt fraværssystem, status på indskrivning til kommende 0. kl., tilbagemelding fra Jette Thulin d.23.10. 

• Ansat en tidsbegrænset lærer frem til sommerferien. 

• Ny fraværssystem er startet op, og der tilpasses løbende i tilgangen til registrering på skolen.  

• Et bestyrelsesmedlem har valgt at træde ud, og suppleanten fra forrige valg har frabedt sig 

opgaven lige nu. Bestyrelsen skal derfor tage stilling til om de ønsker at køre perioden ud med 

det antal medlemmer de er nu, eller der skal inviteres til suppleringsvalg.  

• Modtaget henvendelse omkring, hvorvidt det både er drenge og piger der går Lucia, eller kun 

pigerne. Henvendelsen deles med bestyrelsen.     

 


